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Valmistelija Kaupunginlakimies Hannu Markkula  
 
 Valtuutettu Liisa Koiviston 26.8.2024 jättämä ja kuuden valtuutetun 

allekirjoittama seuraavan sisältöinen valtuustoaloite: 
 
”Kuntalaisia on puhuttanut paljon tänä syksynä koulukyydit. Aikataulut ovat 
muuttuneet useaan otteeseen lyhyellä varoitusajalla. Taksit ovat ajaneet 
niin lujaa, että lapsia on pelottanut kyydissä. 
 
Reittejä ja aikatauluja on suunniteltu siten, että taksi hakee lapset ja jättää 
sitten matkan varrelle lapset odottamaan jatkokuljetusta tien varteen ilman 
mitään säänsuojaa kuten bussipysäkkiä. 
 
Istumapaikat eivät aina riitä bussissa, ja lapset ovat joutuneet seisomaan. 
Se ei todellakaan vastaa käsitystäni turvallisesta koulukyydistä. 
 
Jotkut lapset istuvat koulukyydissä 3 tuntia päivässä, mikä on juuri 
laillisuuden raja. Kolme tuntia on pitkä aika koulupäivän lisäksi. 
 
Mielestäni koulukwtien kilpailutuksessa pitää huomioida myös kuljetuksen 
laatu ja turvallisuus, eikä vain hinta. Kenties lisäpisteitä kilpailutuksessa 
saada siitä, jos voi koulukyydit voi hoitaa lyhyemmässä ajassa eli 
useammalla autolla. 
 
Lapsien määrä vähenee Torniossa niinkuin monessa muussakin 
kunnassa, mutta pidetään näistä vähistä lapsista huolta. 
 
Kilpailutetaan tulevat koulukyydit myös kuljetuksen laatu ja turvallisuus 
huomioiden.” 

     
Päätös Päätettiin saattaa aloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 
 
Toimenpiteisiin Sivistystoimenjohtaja Tarja Konola-Jokinen 
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